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تیم ملی ایران در یک چهارم نهایی جام ملت های آســـیا 
دســـت به کار بزرگی زد و با ارائه نمایشـــی عالی برابر ژاپن 
مدعـــی بـــه برتری 2 بر یک رســـید تا راهـــی نیمه نهایی این 
یه  مسابقات شود. ملی پوشان ما که در دیدار قبل برابر سور
به ســـختی به برتری رســـیده بودند، این بار در غیاب مهدی طارمی محروم، 
ی  ی مشخص بود که استرس این دیدار رو ی را آغاز کردند. در ابتدای باز باز
عملکرد هر دو تیم تاثیر منفی داشته و دو قدرت برتر فوتبال آسیا با احتیاط 
ی تقریبا در شـــرایط برابر پیش  ی می کنند. درحالی که باز یـــادی برابـــر هم باز ز
می رفـــت یک اشـــتباه عجیب در خط دفاعی باعث شـــد تـــا دروازه تیم ما در 
گرچه نیمه نخست با همین یک  یتا باز شود. ا دقیقه 28 توسط هیدماسا مور
یکنان خود  گل به پایان رســـید اما با شـــروع نیمه دوم نمایش متفاوتی را از باز
شاهد بودیم. در ادامه درحالی که 10 دقیقه از این نیمه سپری شده بود، پاس 
ی ایران تبدیل کرد تا روحیه  عالی ســـردار آزمون را محمد محبی به گل تســـاو
ی ســـخت و 120 دقیقه ای را در  یکنان ما دوچندان شـــود. تیم ما که یک باز باز
ی را دنبال می کرد و با  مرحله قبل پشـــت ســـر گذاشـــته بود با  انگیزه فراوانی باز
یادی به دنبال گل بعدی بود. این درحالی بود که ژاپنی ها  تلاش و دوندگی ز
کـــه پیـــش از این تورنمنت رقبای تدارکاتی خود را با بردهای پرگلی شکســـت 
ی دروازه تیم ایران ناتوان بودند  ی در ایجاد موقعیت رو داده بودند در این باز
ی خطای مدافعان این تیم  و درنهایت در آخرین دقیقه وقت تلف شـــده باز
روی کنعانی زادگان را داور مسابقه پنالتی تشخیص داد تا علیرضا جهانبخش 
ی  به زیبایی توپ را وارد دروازه سامورایی ها کند تا یوزهای ایرانی در یک باز
یخی حریف قدرتمند خود را شکســـت داده و به جمع 4 تیم  دراماتیک و تار

برتر تورنمنت راه پیدا کنند. 

 پس از ۱9 سال
آخریـــن بـــرد ایـــران برابر ژاپن در ســـال 200۵ بود که ایران در ورزشـــگاه آزادی با 
دو گل وحید هاشـــمیان توانســـته بود دو بر یک برنده شـــود و حالا بعد از 19 
ســـال، رقیب دیرینه برابر ایران شکســـت خورد. ایران در هر چهار دوره جام 
ملت های آســـیا نه تنها نتوانســـته بود ژاپن را شکست دهد، بلکه هنوز به این 
تیم گل نزده بود و حالا هر دو مانع برداشته شد. در جام ملت های 1988 دو 
ی بدون گل رســـیدند. 4 ســـال بعد این ژاپن بود که با یک گل تیم  تیم به تســـاو
ی  ما را شکســـت داد. در ســـال 2004 هم دیدار دو تیم برنده نداشـــت و با تساو
بدون گل خاتمه یافت و در دوره قبلی هم سامورایی ها در نیمه نهایی با سه 

گل تیم ما را شکست دادند. 
ی 2 بـر یـک ایـران مقابـل ژاپـن محمـد محبـی به عنـوان بهتریـن  بعـد از پیـروز
یکـن زمیـن انتخـاب شـد. او در دقیقـه ۵۵ دیـدار مقابـل ژاپـن گل اول تیـم  باز
یکنـان زمیـن  کشـورمان را بـه ثمـر رسـاند و در طـول مسـابقه یکـی از بهتریـن باز
بـود. محبـی در پایـان ایـن مسـابقه گفـت: »خـدا را شـکر می کنـم کـه توانسـتیم 
ی سـختی  ی  کردنـد. بـاز یـم. هـر دو تیـم در سـطح فوق العـاده ای بـاز ی را ببر بـاز

یکنـان تشـکر می کنـم. مـردم  ی از آسـیا فراتـر بـود. از همـه باز بـود سـطح بـاز
ایـران هـم خیلـی مـا را دعـا کردنـد و از همـه آنهـا ممنونـم. امیـدوارم دسـت پـر 
ی افـزود: »بـه هـر تیمـی  بـه کشـور برگردیـم و باعـث سـربلندی ایـران شـویم.« و
ی مـا قـرار می گیـرد احتـرام می گـذارم. شـما بـه ایـن اشـاره کردیـد کـه  کـه روبـه رو
مـا در جـام ملت هـای آسـیا تـا بـه حـال ژاپـن را شکسـت نـداده بودیـم امـا مـن 
کتیکـی  ی پنـل تا تـا الان بـه ایـن موضـوع فکـر نکـرده بـودم. مـا تمرکزمـان را رو
خودمان گذاشتیم و سعی  کردیم بهترین عملکرد را داشته باشیم. امروز یکی 
یـخ ایـران را انجـام دادیـم. مهـدی طارمـی دیشـب نیـم  ی هـای تار از بهتریـن باز
سـاعت بـا مـن صحبـت کـرد و کمـک کـرد امـروز بـدون اسـترس بـا تمرکـز بـالا 
ینگـر تیـم ملـی اضافـه کـرد:  ی مـن تاثیـر نگـذارد.« و ی رو ی کنـم و فشـار بـاز بـاز
»امروز جای مرتضی پورعلی گنجی، صادق محرمی و مجید حسینی خالی 

بـود. ایـن بـرد از یکدلـی و اتحـاد تیـم ملـی بـه دسـت آمـد.« 

 جهانبخش: با قلب مان بازی  کردیم
علیرضـــا جهانبخش، زننده پنالتی حســـاس دقایق پایانـــی این دیدار نیز در 
پایان مســـابقه گفت: »تنها کســـی که کنار زمین گفت علی برو پنالتی را بزن 

کریم انصاری فرد بود. خدا را به خاطر این برد ارزشمند 
کریم. ژاپـــن تیم قابـــل احترامی بـــود اما فعل  شـــا

خواســـتن را در تیم ما دیدند، مخصوصا وســـط 
نیمـــه و زمانـــی که یـــک بر صفر عقـــب بودیم، 

بچه هـــا همـــه ایمـــان داشـــتند کـــه 
ی برگردیـــم.  می توانیـــم بـــه بـــاز

نیمـــه دوم بایـــد با قلب مان 
ی می کردیم تا مردم را  بـــاز
خوشـــحال کنیـــم. خدا را 

شکر شرمنده مردم نشدیم. پنالتی را با همه وجودم زدم؛ چراکه فشار 90 میلیون 
ی دوشم بود و خدا را شکر شرمنده مردم نشدم.« ایرانی رو

امید ابراهیمی هم یکی از ســـتاره های تیم ما در این مســـابقه بود که با تلاش 
ی به هافبک های تیم حریف را نداد. او در پایان مســـابقه  یســـاز یاد اجازه باز ز
گفت: »خدا را شـــکر می کنیم، بچه ها از جان شـــان مایه گذاشتند و با غیرت 
ی کردند. ما در بین دو نیمه با هم صحبت کردیم که هنوز چیزی از دست  باز
یم. گل ژاپن به ما شـــوک وارد کرد. در نیمه دوم  ندادیـــم و 4۵ دقیقـــه وقـــت دار
ی کردند و  ی دروازه ما نیاورد. بچه های ما باغیرت باز ژاپن یک توپ را هم رو
ی مبارک مردم باشـــد. امیدوارم این شرایط  از جان مایه گذاشـــتند. این پیروز

ادامه داشته باشد و به فینال راه پیدا کنیم.«
سعید عزت اللهی، دیگر هافبک تیم ما هم پس از این مسابقه درباره نمایش 
خوب تیم ما برابر ژاپن گفت: »ابتدا خســـته نباشـــید می گویم به کادر فنی و 
یکنان. واقعا دمشان گرم. امروز فعل خواستن را صرف کردیم و نشان دادیم  باز
ی را انجـــام دهند هیچ نیرویی جلودارشـــان  گـــر ایرانی ها بخواهنـــد کار کـــه ا
نیست. دست خانواده های خود و مردم را می بوسم که حامی ما بودند و خدا 
ی کرده بودیم و  ی قبلی 120 دقیقه باز را شکر که شرمنده آنها نشدیم. ما در باز
یادی هم برای  استرس پنالتی ها را هم داشتیم. از طرف دیگر زمان ز
ی نداشـــتیم و این موضوع کار ما را ســـخت کرده بود. در  یکاور ر
این مدت، همه شبانه روزی همت کردیم و نتیجه اش 
ز  و مـــر ا ا  ر
مقابـــل ژاپن 
ی  گرفتیـــم.« و
ی  یکاور افـــزود: »از حـــالا بایـــد از نظر ذهنی خـــود را ر
کنیم تا در 3 روز آینده آماده مرحله نیمه نهایی شویم.«

با برد فوق العاده مقابل ژاپن، تیم ملی حالا در دوقدمی فتح آسیاست

جهان با من برقص
گر مربی آن حرف ها را نمی زد شاید  آزمون: ا

امروز خوب بازی نمی کردم

ملی پوشان فوتبال ایران پس از برتری تاریخی برابر ژاپن امیدوارانه 
دربـاره ادامـه کار خـود در ایـن تورنمنـت صحبـت می کننـد و حـالا 

با روحیه خوبی مهیای بازی نیمه نهایی می شوند. 

سـردار آزمـون بعـد از برتـری دو بـر یـک ایـران برابـر ژاپـن و صعـود بـه 
ی خوبـی را انجـام  نیمه نهایـی جـام ملت هـای آسـیا اظهـار کـرد: »بـاز
یکنـان مـا بـه هـم دلگرمـی می دهنـد.  دادیـم و خـدا را شـکر بردیـم. باز
تیمـی بـه ایـن انـدازه متحـد تـا بـه حـال ندیـده بـودم. نـه زمـان کـی روش 
و نـه زمـان اسـکوچیچ تیـم ملـی را این طـور ندیـده بـودم.« او در پاسـخ 
بـه سـوال خبرنـگار اعزامـی »فرهیختـگان« دربـاره صحبت هـای امیـر 
یه گفـت: »مربـی بـه مـن احتـرام  ی بـا سـور قلعه نویـی پـس از پایـان بـاز
گـر او آن حرف هـا را  می گـذارد و مشـکلی نـدارم کـه نامـم را بیـاورد. ا
ی نمی کردم، چون از من انتظار دارد.  نمی زد شاید من امروز خوب باز
وقتی مربی از من ناراحت اسـت، انگار پدرم از من ناراحت اسـت.«

عزت اللهی: نباید اجازه دهیم اشتباه 4 سال 
قبل تکرار شود

عزت اللهی در پاسخ به خبرنگار اعزامی »فرهیختگان« درباره اینکه 
چقدر امیدوار است که پس از سال ها تیم ما بتواند راهی فینال شده 
و بـــرای چهارمیـــن بـــار جام قهرمانی را بالای ســـر ببـــرد گفت: »قبل از 
یم. ما فقط باید تا  ی پیش برو ی به باز تورنمنـــت هـــم گفتم که باید باز
امشـــب به خاطر کار بزرگی که انجام دادیم خوشـــحال باشیم. از فردا 
ی حریف مـــان در نیمه نهایی تمرکـــز کنیم و با توجه به اینکه  بایـــد رو
یم نباید اجازه دهیم که اشـــتباه چهار  یـــادی دار یکنـــان باتجربـــه ز باز
ســـال قبـــل در این مرحله تکرار شـــود. خود من امـــروز یکی از بهترین 

کثر سایت ها هم نمره خوبی گرفتم.« ی هایم را ارائه کردم و در ا باز

محبی: قسمت این بود که بازی را 
دراماتیک ببریم

محمد محبی نیز در پاسخ به خبرنگار اعزامی »فرهیختگان« به قطر 
درباره اینکه با نمایش خوبی که داشت و پاسخ خوبی به منتقدانش 
ع(  ی به حضـــرت ابوالفضل) داد، افـــزود: »کار خـــدا بـــود. پیش از باز
ی فرصت داشتم که یک گل دیگر هم بزنم  متوسل شدم. در این باز

ی را دراماتیک ببریم.« اما ظاهرا قسمت این بود که باز

گزارش خبرنگار اعزامی »فرهیختگان« به جام ملت های آسیا

تیم گیتی پسند اصفهان چهار هفته مانده به پایان لیگ توانست با ۲۱ 
برد و تنها یک تساوی و بدون شکست، قهرمانی لیگ برتر فوتسال ایران 
یخ لیگ و  را به دســـت بیاورد. این پنجمین قهرمانی گیتی پســـند در تار
، سرمربی این تیم  همچنین دومین قهرمانی دوران مربیگری محمد کشاورز
اصفهانی بود که امسال به دست آمد. بعد از رقم خوردن این قهرمانی 
، کاپیتان اسبق تیم ملی فوتسال و سرمربی حال حاضر  به سراغ کشاورز
گیتی پســـند رفتیـــم و درخصـــوص ایـــن فصل از لیگ برتـــر با او صحبت 

کردیم. گفت وگوی »فرهیختگان« با کشاورز را در ادامه می خوانید. 

از قهرمانی در لیگ برتر فوتسال شروع کنیم. این فصل برای شما چگونه بود؟ 
گر بخواهم از اول بگویم، باید از جلسه ابتدای فصل با هیات مدیره باشگاه  ا
گیتی پســـند شـــروع کنم. در این جلسه قرار شد تا در تیم تغییرات گسترده ای 
داشته باشیم. در ابتدا با هفت ستاره فصل قبلی خداحافظی کردیم تا فضا 
برای کار کردن با جوانان بیشتر شود. امسال سال بسیار فوق العاده ای برای ما 
بود و من از همه بچه ها راضی هستم. معتقدم این اتفاق بزرگ حاصل یک کار 
یکنان، همکارانم در کادرفنی و مسئولان باشگاه  تیمی بوده است. از همه باز

برای رقم زدن این قهرمانی مقتدرانه تشکر می کنم. 

گیتی پسند در این فصل رکوردهای عجیبی را از خود بر جای گذاشت. 
بله امســـال جدا از قهرمانی، به نظرم اعداد و ارقام شـــگفت انگیزی از تیم ما 
ثبت شـــد؛ هرچند که ما به دنبال رکوردشـــکنی نبودیم. این اتفاقات حاصل 
یکنان بود و به نظرم تا سال های سال این رکوردها دست نخورده  زحمات باز

باقی خواهند ماند. 

شـــما در ایـــن فصـــل جوان گرایی کردید و نتیجـــه گرفتید. تجربـــه جوان گرایی را 
چگونه دیدید؟

کتور جوان گرایی این است که این کار دیدگاه واقعی ما باشد و  مهم ترین فا
باشگاه هم از این موضوع به خوبی حمایت کند. معتقدم باید به جوان ها 

فرصت داد و به آنها اعتماد کرد. درست است که قهرمان شدیم اما اعتقاد 
دارم ایـــن کار صبـــر و حوصلـــه می خواهد. در مقطعی باید تاوان اشـــتباهات 

جوان هـــا را داد تـــا آنهـــا رشـــد کرده و بتواننـــد در آینده به تیم ملی کشـــورمان 
گر این اعتماد وجود نداشـــته باشـــد و بعد از دو هفته از این  کمک کنند. ا
کار پشیمان شویم، کار سخت می شود. البته ما از نقش باتجربه های تیم 
یادی به ما کردند  یم. آنها در این فصل کمک ز گیتی پسند نیز نباید بگذر

و من از آنها ممنونم. 

در چهارمین ســـال مربیگری، به دومین قهرمانی خود در قامت ســـرمربی 
دست پیدا کردید. 

باید از مدیران باشگاه گیتی پسند تشکر کنم که به من اعتماد کردند 

و سـکان ایـن تیـم بـزرگ را بـه مـن سـپردند. در ایـن راه خیلی هـا بـه مـن کمـک 
کـرده و از مـن حمایـت کردنـد و بایـد از آنهـا نیـز ممنـون باشـم. مـن بـرای کارم 
یـادی بـه  یـاد وقـت می گـذارم و بـه چنـد سـاعت تمریـن قانـع نیسـتم. علاقـه ز ز
ایـن کار دارم و همیشـه می خواهـم برنامه هـای جدیـد داشـته باشـم. سـعی 
می کنـم از علـم روز دنیـای فوتسـال عقـب نمانـم و حـالا نیـز خـدا را شـکر 
کـه بـا لطـف او توانسـتم ایـن قهرمانی هـا را در سـال های ابتدایـی  می کنـم 

مربیگـری بـه دسـت بیـاورم. 

به سراغ لیگ برویم. مس سونگون رقیب همیشگی شما در این فصل نتوانست 
با گیتی پسند رقابت پایاپایی داشته باشد. دلیل این موضوع چه بود؟ 

یادی قائل هستم چراکه آنها همیشه مدعی بودند  به شخصه برای مس احترام ز
و بخشـــی از پیشـــرفت تیم گیتی پسند نیز به دلیل وجود مس سونگون است 

اما امســـال شـــرایط ما خیلی خوب بود و در یک برهه ای از زمان، در جدول از 
این تیم جدا شـــدیم و ماه ها بود که حساســـیت در بالای جدول از بین رفته 
بود. این ذات ورزش است؛ یک روز قهرمان می شوی و روز دیگر نمی توانی به 
هدفت برسی. جا دارد به مس و تیم های دیگر لیگ برتر خسته نباشید بگویم. 

لیگ هـــای ســـال های اخیر نســـبت به لیگ های زمانی که بـــازی می کردید، چه 
تغییرات داشته است؟ 

ینـــه می کردنـــد و تمام ســـتاره ها را  در آن ســـال ها یکـــی دو تیـــم بودنـــد کـــه هز
می خریدند و به تبع آن، لیگ یک طرفه می شـــد اما حالا چندین تیم  هســـتند 
کـــه هـــم خوب هزینه می کننـــد و هم امکانات خوبی دارند. تیم ها به ســـمت 
که مسابقات سال  حرفه ای شدن رفته اند و این باعث خوشحالی است؛ چرا
به سال بهتر و با کیفیت تر می شود. لیگ ما در حال حاضر قطعا بهترین لیگ 
آسیاست و در جهان نیز جزء ۵ لیگ برتر است. یک موضوعی که می خواهم 
به آن اشـــاره کنم این اســـت که دوســـت دارم  VAR  به لیگ فوتسال ایران هم 
پایی افتاده و در جام ملت های  بیایـــد. ایـــن اتفاق در برخی از لیگ هـــای ارو
آســـیا و جام جهانـــی نیـــز از آن اســـتفاده می کنند. زیرســـاخت های VAR در 
فوتســـال نســـبت به فوتبال در دسترس تر است و می توانیم با هزینه کمی این 
یم و هم  ی های منصفانه تری دار امکانات را داشته باشیم. با این کار هم داور

ی روز عقب نخواهند افتاد.  داوران ما از تکنولوژ

گران در لیگ امسال نسبت به سال های گذشته بسیار پرشورتر بود.   حضور تماشا
چند سالی درگیر کرونا بودیم و سالن ها خالی بود و لذت از این رشته گرفته 
گران باز شـــد و اتفاقات  ی تماشـــا شـــده بود. بعد از آن درهای ســـالن ها به رو
خوبی رقم خورد. امســـال در کمتر ورزشـــگاهی بود که به آن می رفتیم و ســـالن 
گران در همه شهرها حضور فوق العاده ای داشتند  گر نبود. تماشا پر از تماشا
ی هـــا را چندین برابر کرده بود. اصفهان هم از این قاعده  و ایـــن جذابیـــت باز
گران اصفهانی در هر بازی خانگی حضور خیلی خوبی  مستثنی نبود. تماشا

داشتند و حمایت فوق العاده ای از ما می کردند. 

در آخـــر از تیـــم ملـــی هم صحبـــت کنید. این تیم در ســـال آینده بازی های 
مهمی دارد. 

ما باید در ابتدای ســـال آینده در جام ملت های آســـیا شـــرکت کنیم که 
انتخابی جام جهانی هم به حســـاب می آید. امیدوارم اهالی فوتســـال با 
یکدیگر متحد و همدل باشند تا تیم ملی موفق شود. موفقیت تیم ملی 
به سود همه اهالی این رشته است. من نه به حرف بلکه با عمل حمایت 
یکنان را دعوت  خودم را از این تیم نشـــان دادم. هر زمان که تیم ملی باز
می کرد، با افتخار آنها را تقدیم می کردیم و جاهایی نیز از این اتفاق ضربه 
که تیم ملی اولویت  هـــم خوردیـــم اما به این موضوع افتخار می کنیـــم؛ چرا
یم و باید یکدل شویم.  یادی ندار ماســـت. تا شـــروع جام ملت ها فرصت ز
هم جامعه فوتســـال و هم مردم از تیم ملی توقع قهرمانی دارند و امیدوارم 

این اتفاق رقم بخورد. 

محمد کشاورز در گفت وگو با »فرهیختگان«: رکوردهای گیتی پسند سال های سال دست نخورده باقی می مانند
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محمد ربیعی در گفت وگو با»فرهیختگان«: 
برای فکر کردن به فینال خیلی زود است

 ژاپن به خاطر مدل بازی ما سورپرایز شد
تیم ملی فوتبال کشورمان در یک بازی بابرنامه و حساب شده توانست 
با نتیجه دو بر یک از سد تیم قدرتمند ژاپن عبور کند تا یک گام بزرگ 
برای رســـیدن به فینال جام ملت های برداشـــته باشـــد. محمد ربیعی، 
سرمربی تیم فوتبال ذوب آهن با تمجید از عملکرد تیم ملی در این فینال 
زودهنگام مسابقات به »فرهیختگان« گفت: »بازی بسیار خوبی را از تیم 
ملی دیدیم که جای تقدیر دارد. کادرفنی تیم ملی در این مسابقه استراتژی 
کاملا درستی را در کنار ترکیب مناسب برای عبور از سد تیم خوب ژاپن 
انتخاب کرده بود. تقریبا دو هفته پیش بود که در برنامه تلویزیونی گفتم 
اگر قرار شد با ژاپن بازی کنیم باید همین استراتژی را با نفراتی که به میدان 
رفتند، انتخاب کنیم. خداراشکر این استراتژی جواب داد و جا دارد این 
برد را به همه مردم عزیز ایران و بازیکنان و مربیان تیم ملی علی الخصوص 
امیر قلعه نویی تبریک بگویم.«  وی در پاســـخ به این ســـوال که آیا عامل 
اصلی برتری تیم ملی روی آوردن به بازی فیزیکی و مستقیم بود؟ عنوان 
کرد: »تیم ملی دوندگی خیلی زیادی را در این بازی در برنامه خود داشت و 
در کنار آن استفاده درست از توپ های بلند و تصاحب توپ سوم پشت 
هافبک های تیم ژاپن و ایجاد موقعیت گل که به نظرم این کار را در نیمه 
دوم خیلی عالی انجام دادیم. ژاپن یک تیم بسیار قدرتمند و باکیفیت 
است اما برای مقابله با این استراتژی عاجز بود. آنها تیمی هستند که در 
توپ گیری مخصوصا در زمین حریف خیلی خوب عمل می کنند اما 
ما سعی می کردیم با ارسال توپ های بلند و در کنار دوندگی زیاد سعی 
کنیم توپ را در زمین آنها مال خود کرده و آن را تبدیل به ضدحمله کنیم 

که یک استراتژی مناسب برای شکست حریف بود.« 
وی در واکنش به این سوال که آیا در بازی ژاپنی ها غرور هم دیده می شد یا 
نه؟ اظهار داشت: »فکر نمی کنم در این سطح از بازی بازیکنان حرفه ای 
ژاپن بخواهند تیم ما را دست کم بگیرند. نظر من این است که این تیم 
بیشتر مقابل استراتژی تیم ملی سورپرایز شد.« ربیعی راجع به اینکه ترجیح 
می دهد تیم ملی در فینال مقابل چه تیمی بازی کند، یادآور شد: »هنوز تا 
فینال راه سختی باقی مانده و نباید فکر کنیم عبور از نیمه نهایی راحت 
است. ما تا شب گذشته اجازه هرگونه شادی را داشتیم و از امروز فقط 
باید روی حریف مرحله نیمه نهایی تمرکز کنیم. سابقه داشته که در یک 
تورنمنت کره و عربستان را در این مراحل شکست دادیم اما در مرحله 

نیمه نهایی و در ضربات پنالتی باخته ایم.« 

قلعه نویی: این بازی نقطه عطفی برای فوتبال ایران بود

فوتبال ما در نیمه دوم فراتر از آسیا بود
امیر قلعه نویی، سرمربی تیم ملی بعد از برتری برابر ژاپن گفت: »برنامه  
داشـــتیم کـــه خـــط هافبک ژاپن را از بازی خـــارج کنیم. قبل از گلی که 
دریافت کردیم در این کار موفق نبودیم اما بعد از آن توانســـتیم در این 
راه موافـــق باشـــیم. در 4۵ دقیقـــه تیم ما فوتبالی را ارائه کرد که از ســـطح 
آســـیا بالاتر بود. من از مســـئولان می خواهم نگاه شـــان را به فوتبال تغییر 
دهند، حمایت از کل فوتبال و باشگاه ها بشود. باید مانند همین قطر 
استادیوم ها و زمین های خوب داشته باشیم. امروز این جوان ها به خاطر 
مردم به میدان رفتند و با ارائه یک بازی تکنیکی و تاکتیکی، یک برد 
شیرین را رقم زدند. این بازی نقطه عطفی برای فوتبال ایران بود؛ چراکه 
جوان هـــای مـــا امروز کار بزرگی کردند.« ســـرمربی تیم ملی یادآور شـــد: 
»نمی خواهم از کسی انتقاد کنم اما خواهش می کنم ایرانی را باور کنید. 
نه فقط در فوتبال در همه رشته ها، ایران و ایرانی می تواند کارهای بزرگی 
انجام بدهد ولی متاسفانه در چند سال گذشته این فضا به وجود نیامده 
است. در تورنمنت کافا و اردن که رفتیم، چقدر به ما حمله کردند؟ حتی 
گفتند اگر ما هم جمع می شـــدیم این تیم ها را می بردیم. از هشـــت تیم 
مرحله یک هشتم جام ملت ها، پنج تیم از تورنمنت کافا و اردن بودند، 

دو تیم از آنها یعنی ما و اردن به چهار تیم رسیدند.« 

فوتبال ایران


